
 

 

 

 

 27/01/2020 אילן-פרוטוקול ישיבת מועצת אגודת הסטודנטים בר

 

ארד קלמן )סיו"ר(,  (,האגודה )יו"ר אביטל ליסקר )יו"ר המועצה(, נתנאל פל חברי מועצה נוכחים:

, מיכל בן אב, שושנה חורי, אדווה שיפר, איתי רוקח, שרון אלחנן, אורפז ראובן לורנצי, אור סומך

 הורן, אלכס קוץ, בת חן ליכטצייגר, טל אבגי, ליאור פרנקל, נתן שטיין, ספרי הררי. 

 אורחים: עוז בן ברוך )רו"ח(. 

 .נוכחים, מניין חוקי לפתיחת ישיבה 17 סה"כ נוכחים:

 פרוטוקול : נתנאל פל. 

 .18:06 הישיבה:פתיחת 

 על סדר היום: 

 

 עדכונים .1

 2018אישור הדוחות הכספיים לשנת  .2

 .2018אישור הדוחות המילוליים לשנת  .3

 שונות. .4

 

 נים:וכעד .1

 

: אנחנו סוגרים סמסטר מורכב. זמן של מחאה הוא לא זמן רגיל ודברים רבים לא נתנאל פל

מתקיימים בצורה רגילה. אי אפשר לסכם עוד את המחאה אבל מהמקום שלי אני יכול לומר 

שהנהלת האוניברסיטה הבינה היטב את הכוח שיש לסטודנטים. אני רוצה לעדכן במו"מ עדכני 

 נות מול הנהלת האוניברסיטה. מהימים האחרונים בעקבות אי הב

 

לא חתמנו על הסכם לשנת תש"פ מכיוון שאנו לא מוכנים לסעיף המדבר על  –הסכם דמי נלווים 

 על שובר תשלום של שכר לימוד. ₪  20גביית עמלה של 

 

למרות ההסכמות העקרוניות האוני' משהה את הכספים עבור הפרויקטים  –קופה משותפת 

 ת בסטודנטים ואנחנו רואים את זה בצורה חמורה.מהקופה. זה פוגע ישירו

 

אלף שח בפעילות  50 -כפי שאנחנו זוכרים מהצגת התקציב, האוני התחייבה לתמוך ב -תמיכה

 האגודה. לצערנו גם עניין זה מושהה.



 

 

 

 הגעה למתווה על הוזלה נוספת של תעריפי הקורסים באנגלית.  -תעריפי אנגלית

 

 יברסיטה עם דרישות ברורות לגבי הדברים הללו.נשלח מכתב חריף לנשיא האונ

 

 אעדכן בהתפתחויות. 

 

 

 . 2018אישור הדו"חות הכספיים לשנת  .2

 

 *רו"ח עוז בן ברוך עובר על הדוחות מול חברי המועצה*

 

 עוז בן ברוך: הצגתי בפני חברי הועד את הדוחות בשבוע שעבר. את הטיוטה קבלתם כבר. 

 הדוחות הללו טובים ומראים את השיפור שחל בהתנהלות העמותה. 

 

 .2018אביטל ליסקר: מעלה להצבעה את אישור הדוחות הכספיים לשנת 

 

 פה אחד. בעד:

 

 .2018החלטה: אושרו הדוחות הכספיים לשנת 

 

 

 .2018אישור הדוחות המילוליים לשנת  .3

 

הדוח הכספי ומסבירים לרגולטור על נתנאל פל: הדוחות הללו משקפים בצורה מילולית את 

 התנהלות העמותה בשנה זו לרבות דיווח על בעלי תפקידים ועוד.

 

 *נתנאל עובר על הדוח בפני חברי המועצה*

 

 .2018אביטל: מעלה להצבעה את אישור הדוחות המילוליים לשנת 

 

 בעד: פה אחד.

 

 .2018החלטה: אושרו הדוחות המילוליים לשבת 

 

 צאה**אביטל ליסקר י



 

 

 

 (19:15הישיבה הרשמית הסתיימה וחברי המועצה נשארו להמשך שיח עם הנהלת האגודה.  )
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 חבר מועצה:

 


